JOHNSON GROUP + GREEN PEST MANAGEMENT™ (GPM)



Green Products to Replace Toxic Pesticides



SmellGREEN® Natural Insect Repellent

100% natural (Geraniol). Safe for kids. Can spray on clothes and skin to repel mosquitoes & midges.



PSA SKIN2PTM **Insect Repellent (Icaridin)**

Non-irritant, hypoallergenic. WHO & American Academy of Pediatrics recommended repellent formulation. Up to 8 hours protection.



ALLMOSTM Outdoor Lamp-post **Mounted Insect Trap (Solar Energy or Electricity)**

Powered by solar energy or electricity. Kill mosquitoes and midges. Maintenance-free and consumable-free.



Aquatain AMF Mosquito Film™

Purely physical method to control mosquitoes in standing water. No harm to humans, aquatic organisms & the environment.



Starkeys® Decore **Indoor Glue Pad Insect Killer**

Trap all sizes of mosquitoes including midges with sticky pads. No noise and chemical-free.



SmellGREEN® Natural Disinfectant Spray

Kill 99.99% of microorganisms & viruses. Suitable for hands & surfaces sanitizing and space disinfection. Compatible with automatic spray dispenser.



SafePRO® Mosquito-free™Plant Fertilizer

Improve plant health and eliminate mosquito larvae naturally by 100% natural MicroMix™ (bacteria & enzymes).



Starkeys® L25 **Outdoor Electric Insect Killer**

IPX 4 weather-proof case. Suitable for outdoors. Trap mosquitoes and other flying



SafePRO® GreenBINTM **Solar Powered Waste Compactor**

Equipped with highly efficient solar panel. hold up to 5-10 times than that of standard trash bins. Waterproof protection. Infrared touchless opening.



EzeePlug® **Keyhole Plug**

Eliminate mosquitoes breeding places on manhole covers and improve hygiene with easy installation and zero chemical usage.



Solar Trap™ Solar Power **Outdoor Insect Trap**

Powered by solar energy. Trap mosquitoes & midges without emitting CO, and toxic



johnsongrouphk



@ enquiry@johnson-group.com.hk





Schedule an Inspection · Tailor-made Pest Control Service

莊臣集團+綠色害蟲管理™



以綠色產品 取代有毒除害劑



SmellGREEN® 純天然防蚊蟲液

100% 純天然 (香葉醇);對小 孩安全; 噴在衣服及皮膚上有

效驅趕蚊蟲。



PSA SKIN2PTM

埃卡瑞丁防蚊液

不刺激皮膚、低過敏性;有效成 份獲世界衛生組織及美國兒科 協會推薦;有效達8小時保護。



ALLMOSTM

戶外燈柱滅蚊蠅燈 (太陽能/電)

可經由太陽能或電源推動; 消滅蚊子及蠓;免維護及零



Aquatain AMF

積水防蚁薄膜™

純物理方法控制積水上的蚊 子數量;對人類、水生生物 及環境無害。



Starkeys® Decore 室內黏捕型滅蚁蠅燈

以專用黏貼紙捕捉所有不同大小 的蚊蟲;無噪音及無化學物。



SmellGREEN®

純天然消毒液

有效殺滅99.99%細菌及病毒; 適用於空間除臭、配合自動感應 噴霧機及消毒手部和物件表面。



SafePRO®

防蚊™ 植物營養液 (肥料)

利用 100% 天然的 MicroMix™ (細菌及酵母) 改善植物健康及 消滅蚊子幼蟲 (孑孓)。



Starkeys® L25 戶外電擊型滅蚁燈

IPX4 防水等級外殼;適合安裝 於戶外;消滅蚊子、蠓及其他



SafePRO® GreenBINTM 太陽能廢物壓縮箱

內置高效能太陽能電池板;可將垃 圾壓縮至1/5體積;防雨水設計;

免觸摸式紅外線自動感應開口。



EzeePlug® 沙井蓋匙孔塞

簡單安裝、不使用化學劑消 除蚊子滋生點及改善衛生。



Solar Trap™ 太陽能戶外捕蚊蟲機

太陽能推動;捕捉蚊子及蠓且 達致零碳及有毒氣體排放。



johnsongrouphk

www.johnson-group.com.hk

@ enquiry@johnson-group.com.hk







2 2481 3988 **(C)** 6757 9379